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INTERPELACJA

Wznowienie rozmów z władzami miasta w sprawie utwardzenia płytami typu YOMB
ulicy Akacjowej należącej do Gminy Puck i Miasta Puck.

Panie Wójcie, w imieniu mieszkańców Połczyna Bis proszę o podjęcie działań w kierunku

utwardzenia płytami głównej drogi dojazdowej do naszej miejscowości.

Od wielu lat ulica Akacjowa jest największym problemem dla naszych mieszkańców. To
główna droga prowadząca do prawie wszystkich ulic w Połczynie Bis. Niestety ani Gmina Puck,
ani Miasto Puck nie są w stanie zapanować nad jej stanem. Niezliczone dziury, pochylenia
i różnice w wysokości, uskoki i zapadliska w miejscach gdzie zaczynają się płyty yomb, utrudniają
przemieszczanie się nie tylko użytkownikom zmotoryzowanym, ale również pieszym.
Systematycznie otrzymuję sygnały od mieszańców, że korzystanie z tej drogi jest trudne dla osób
starszych, a przejechanie wózkiem z małym dzieckiem na niektórych odcinkach wręcz niemożliwe.

Każde wyrównanie nawierzchni wystarcza na około 2 tygodnie, po tym czasie wszystko
zaczyna wracać do pierwotnego stanu. Mieszkańcy Połczyna Bis w czynie społecznym
niejednokrotnie naprawiali tę drogę we własnym zakresie. Głównie z powodu przeciągającego się
oczekiwania na reakcję gminy lub miasta, oraz dia normalnego funkcjonowania i bezpiecznego
korzystania z dróg.

Sięgając wstecz- Gmina Puck miała możliwość rozwiązania tego problemu. Pojawiła się
szansa współfinansowania utwardzenia ulicy Akacjowej wraz z Miastem Puck. Niestety tej szansy
nie wykorzystano, a problem narasta wraz z rozwojem naszej miejscowości.

Zwracam się z prośbą o podjęcie przez Pana Wójta ponownych rozmów z władzami Miasta

Puck, dotyczących wypracowania wspólnego rozwiązania i korzystnych dla obu stron warunków

skutecznego utwardzenia płytami ulicy Akacjowej, by zarówno mieszkańcy gminy jak i miasta
mogli z niej bezpiecznie korzystać.
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